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معاون ستاد اجرایی فرمان امام)ره( خبر داد:
خانه احسان در 5 محله شیراز راه اندازی 

می شود
معاون حمایت های اجتماعی بنیاد احسان ستاد اجرایی 
فرمان امام )ره( از راه اندازی خانه  احســان در ۵ محله  
شهر شیراز در راستای رفع مشکلات این مناطق خبر 
داد.محسن جهانی دوشنبه ۲۳ خرداد در حاشیه بازدید 
از محلات بیات و سنگ سیاه شیراز و بررسی مشکلات 
این محلات، گفت: هر فصل ۲۰۰ هزار بسته معیشتی با 
همکاری گروه های جهادی و هر ۶ ماه یکبار بسته اقلام 
غذایی پروتئینی توسط گروه های جهادی و خیریه های 
همکار بنیاد احسان در مناطق محروم و محلات حاشیه 
شهر که از اقشــار کم برخوردار جامعه هستند، توزیع 
خواهد شــد.او افــزود: با توجه به شــرایط اقتصادی و 
معیشتی خانواده های نیازمند در فصل گرما با خریداری 
کولرهــای گازی، کولرهای آبی و پنکــه به ارزش ۳۰ 
میلیارد تومان به اقشار محروم استان فارس اهدا می شود.

جهانی عنوان کرد: همچنین در »پویش لبخند احسان« 
خدمات رایگان دندانپزشکی به مردم محروم در حاشیه 
شهرها و روســتاها در قالب ترمیم دندان، عصب کشی 
و معاینات لازم دنــدان با هزینه ای بالغ بر ۲۰ میلیارد 
تومان در ۲۴۰ منطقه توسط ۱۲۰ گروه جهادی انجام 
می شود.معاون حمایت های اجتماعی بنیاد احسان ستاد 
اجرایی فرمان امام )ره( خاطرنشــان کرد: این خدمات 
درمانی هر ۲ ماه یکبار در سطح کشور با هدف سلامت 
بهداشــت دهان و دندان و امیدآفرینی انجام می شود.

به گفته او؛  »پویش احســان زندگی« با موضوع تنش 
آبی در زمینه تکمیل مجتمع های آبرســانی روستایی، 
خرید مخزن ثابت و خرید تانکر آبرســانی و لوله کشی 
نیز در نقاط محروم انجام شــود که سال گذشته برای 
خرید ۵۷ مخزن ۵ هزار لیتری به اســتان فارس ۴۰۰ 
میلیون تومان کمک شد.جهانی، به وجود ۲۰۲۰ خانه 
محله زیر نظر خانه های احسان در سطح کشور خبر داد 
و گفت: در کلانشــهر شیراز ۵ محله سنگ سیاه، بلوار 
اتحاد، گل کوه، محله بیات، محله کشن توسط گروه های 
مردمی مسائل محله از بعد کالبدی و خانواده شناسایی 
و در راستای رفع مشکلات اقدامات لازم انجام می شود.

معاون حمایت های اجتماعی بنیاد احسان ستاد اجرایی 
فرمان امام )ره( گفــت: این بنیاد همچنین در قرارگاه 
عدالت آموزشــی در حاشیه شهرها و مناطق محروم با 
راه اندازی پویش مشق احسان با اهدای لوازم التحریر به 
دانش آموزان نیازمند کمک خواهند کرد.جهانی گفت: 
قرارگاه پیشرفت منطقه ای به صورت منطقه محور عمل 
می کند و مناطقی مظیر محله ســعدی شیراز را مورد 
هدف خود قرار داده تا توسط گروه مردمی نیازها احصاء 

و برای رفع آنها اقدام لازم انجام شود.

معاون استاندار فارس:
به دنبال حذف افراد از گردشگری 

سلامت نیستیم
معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری 
فــارس تاکیــد کرد: بــه دنبال حذف هیــچ یک از 
تسهیلگران حرفه ای و خدمتگزار در حوزه گردشگری 
سلامت نیستیم.محمد فرخ زاده در جمع خبرنگاران، 
گردشگری سلامت را یکی از حوزه های مهم و ارز آور 
خواند و بر حمایت همه جانبه این معاونت از فعالین 
دارای مجــوز در حوزه گردشــگری ســلامت اعم از 
مترجم ها، لیدرها و راهنمایان گردشگری تاکید کرد. 
او با تاکید بر ســاماندهی گردشگری سلامت افزود: 
بــه دنبال حذف هیچ یک از تســهیلگران حرفه ای و 

خدمتگزار در حوزه گردشگری سلامت نیستیم.
معاون استانداری فارس خاطرنشان کرد: خوشبختانه 
با هماهنگی بین بخشی انجام شده بین سازمانپهای 
متولی این امــر، اعم از اداره کل میــراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشــگری، دانشگاه علوم پزشکی، 
نیروی انتظامی و پلیس مســتقر در فــرودگاه، اتاق 
بازرگانــی، اداره کل فرودگاه و... قطعا بخش عظیمی 
از ناهماهنگی هــا از بیــن رفتــه و در آینده نزدیک 
وضعیت از شرایط فعلی نیز بهتر خواهد شد.فرخ زاده 
با اشاره به گشودن گره های توریسم سلامت با انجام 
اصلاحات زیربنایــی، مجددا تاکید کرد که تصمیمی 
بر کنار گذاشــتن تسهیلگران سلامت نبوده و نیست 
و صرفا با توافق انجام شــده ساماندهی و استفاده از 
ظرفیت و تجربه ارزشمند آنها در چهارچوب ضوابط، 

مد نظر بوده و هست.

معاون فنی اداره کل محیط زیست استان خبر داد:
وجود بیش از 15 هزار هکتار جنگل دست 
کاشت در مناطق بیابانی خراسان شمالی

معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری خراسان 
شــمالی از وجود بیش از ۱۵ هزار هکتار جنگل دست 
کاشت در مناطق بیابانی این استان خبر داد. یزدانی در 
نشست خبری که ۲۳ خرداد ماه برگزار شد، با اشاره به 
اینکه پروژه ترســیب کربن از سال ۹۳ در این استان در 
حال اجرا اســت، اظهار کرد: در راستای این پروژه بین 
المللی، ۱۳۵ گروه توســعه تشکیل شده که ۳ صندوق 
نیز توســط این گروه های توسعه راه اندازی شده است.

وی گفت: این ۳ صندوق دارای ۸۵۲ نفر عضو اســت و 
موفق شــده اند این صندوق ها را تا یک میلیارد و ۴۰۰ 
میلیون تومان تقویت کنند.به گفته یزدانی در مجموع ۲۰ 
صندوق خرد روستایی در راستای پروژه ترسیب کربن در 
این استان اجرایی شده است.وی افزود: تاکنون ۲۹۰ هزار 
اصله نهال برای اجرای طرح بیابان زدایی در این استان 
تولید شــده است و پروژه نهال کاری در سطح ۳ هزار و 
۹۳۴ هکتار انجام شده و هم اکنون سبزینه بیش از ۸۰ 
درصد نیز صورت گرفته است.به گفته این مقام مسئول 
در راستای اجرای پروژه ترسیب کربن تاکنون در سطح 
۹۸۲ هکتار نیز، مدیریت روان آب انجام شده است.وی 
ترسیب بیش از ۲ هزار و ۳۳۳ تن دی اکسید کربن را از 

دیگر مزایای اجرای این پروژه بیان کرد.

خبر

رئیس حفاظت محیط زیست شهرستان خبر داد
کشف 2 هزار پرنده زینتی قاچاق در آبادان

رئیس اداره حفاظت محیط زیست آبادان از کشف و ضبط 
۲ هزار قطعه پرنده زینتی از متخلفین قاچاق پرندگان خبر 
داد.علی فتحی نیا اظهار کرد: با همکاری دریابانی نیروی 
انتظامی و ســپاه پاسداران انقلاب اســلامی آبادان، سه 
متخلف قاچاق پرنده وحشی بازداشت شدند و از متخلفین، 
۲ هزار قطعه پرنده وحشی بلبل خرما، مرغ مینا و کبوتر 
زینتی کشف شد.به گزارش ایسنا به نقل از اداره کل محیط 
زیست خوزستان، وی ادامه داد: این پرندگان در قفس های 
سه طبقه کوچک، به مدت ۴۸ ســاعت بدون آب و غذا 
توســط قاچاقچیان در حاشیه اروند نگهداری شده بودند 
و قاچاقچیان منتظر فرصتی جهت عبور از مرز آبی بودند.

رئیس اداره حفاظت محیط زیست آبادان گفت: متاسفانه 
با توجه به نگهداری نامناســب پرندگان توسط این افراد 
سودجو، حدود یک هزار و ۴۵۰ قطعه از این پرندگان که 
عمدتا جوجه و نابالغ بودند، تلف شدند. پرندگانی که بالغ و 
شرایط  رهاسازی داشتند نیز به دامان طبیعت بازگشتند.

وی افــزود: متخلفین در حال حاضر در اختیار دســتگاه 
قضایی هستند و پرونده در دست دادرسی است.

 دستگیری عامل تیراندازی و شرارت
 در ایرانشهر

فرمانده انتظامی شهرســتان “ایرانشــهر” از شناسایی و 
دستگیری عامل تیراندازی و شرارت برای شهروندان این 
شهرستان خبر داد. ســرهنگ “حسن کیخا”، در تشریح 
جزئیات این خبر اظهار داشــت: در پــی وقوع یک فقره 
تیراندازی در یکی از مناطق شهرستان ایرانشهر، موضوع به 
صورت ویژه در دستور کار ماموران انتظامی این شهرستان 
قرار گرفت.وی افزود: ماموران پلیس با شــیوه های خاص 
پلیســی و کار اطلاعاتی گســترده، عامل تیرانــدازی را 
شناســایی و ضمن هماهنگی قضائی در عملیاتی ضربتی 
و غافلگیرانه متهم مورد نظر را دســتگیر کردند.فرمانده 
انتظامی شهرستان ایرانشهر تصریح کرد: متهم دارای سوابق 
شرارت ازجمله درگیری مســلحانه با ماموران، تیراندازی 
منجر به جرح، سرقت و مشارکت در قتل می باشد.سرهنگ 
کیخا، ضمن اشاره به تشکیل پرونده، معرفی متهم به مراجع 
قضائی و سپس انتقال او به زندان، بر مقابله قاطعانه پلیس با 
مخلان نظم و امنیت عمومی تاکید کرد و از مردم خواست، 
در صورت مشاهده هرگونه تیراندازی بلافاصله موضوع را از 

طریق شماره تلفن۱۱۰ به پلیس گزارش دهند.

نانوایی های اهواز ساماندهی می شوند
معاون توســعه بازرگانی و صنایع کشاورزی سازمان جهاد 
کشاورزی خوزستان گفت: میزان نانوایی های مورد نیاز در 
سطح کلانشــهر اهواز پیش بینی خواهند شد. همچنین 
پیشنهاد شــده نانوایی های ســیار در مناطق پر جمعیت 
استقرار یابند.علی رحم کریمی اظهار کرد: جلسه هم اندیشی 
و هماهنگی جهت ساماندهی نانوایان سطح کلانشهر اهواز 
برگزار شــد.وی گفت: در این جلسه مقرر شد با محوریت 
مدیریت بازرســی بازار ســازمان، نانوایان دولتی و آزادپز و 
بدون مجوز فعال در سطح کلانشهر اهواز شناسایی شوند. 
همچنین میزان جمعیت ساکن در محدوده مناطق چهارگانه 
شهرداری تحت پوشش نانوایان شناسایی و مشخص شوند.

به گزارش ایسنا به نقل از جهاد کشاورزی خوزستان، کریمی 
افزود: میزان نانوایی های موردنیاز در ســطح کلانشهر اهواز 
نیز بررسی و پیش بینی خواهند شد. ضمن آنکه پیشنهاد 
شد نانوایی های سیار در مناطق پر جمعیت استقرار یابند.وی 
تصریح کرد: افزایش سهمیه آرد ۶۰ نانوایی منتخب توسط 

کارگروه گندم و نان نیز پیگیری خواهد شد.

 مشاهده کرم های قرمز 
در برخی از شالیزارهای صومعه سرا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان صومعه سرا گفت: کرم های 
قرمز در شــالیزارهای صومعه سرا نگرانی چندانی ندارد و 
با یک سمپاشــی از بین می روند.احمد پادیاب در گفت و 
گو با ایســنا در خصوص مشاهده کرم های قرمز در برخی 
از شالیزارهای صومعه ســرا افزود: این کرم های قرمز که 
به کرم باران نیز معروف هســتند، خطر چندانی ندارند و 
نمی توانند خسارت زیادی به شالیزارها وارد کنند.وی افزود: 
مشــاهده کرم باران در شــالیزارها اتفاق تازه ای نیست و 
همواره کشاورزان با یک سمپاشی ساده شالیزارشان را از 
این کرم ها خلاص می کنند.پادیاب ادامه داد: سال گذشته 
هم شاهد کرم باران در برخی از شالیزارها بودیم و با اقدامات 
انجام شده برای مبازه با این افت هیچ خسارتی به شالیزارها 
و محصول برنج وارد نشد. البته زحمت کشاورزان را افزایش 
داده است. مدیر جهاد کشاورزی صومعه سرا تصریح کرد: 
کرم قرمز یا کرم باران آفتی مانند کرم ســاقه خوار نیست 
که به دیگر مناطق ســرایت کند و نگرانی خاصی در این 
مــورد وجود ندارد.  وی خاطرنشــان کرد: در حال حاضر 
وضعیت شالیزارهای صومعه سرا خوب است و برای تامین 
آب فعلا مشــکلی نداریم اما با توجه به کم آبی که وجود 

دارد، امیدواریم در روزهای آینده نیز مشکلی پیش نیاید.

خبر

 رئیس مجمع نمایندگان اســتان اصفهان 
گفــت: وزارت نیــرو نــه اراده و نــه حتی 
برنامه ریزی خاصــی برای احیای زاینده رود 
نــدارد، در حالی که آخرین خواســته ما از 

رئیس جمهور احیای زاینده رود است.
حجت الاسلام سید ناصر موسوی لارگانی با 
تاکید بر اینکه انتظار آحاد مردم اصفهان از 
رئیس جمهور احیای زاینده رود است، اظهار 
کرد: انتظار اول و آخر زن و مرد، کشــاورز 
و صنعت گر، دانش آموز و دانشــجو، شهری 
و روستایی جاری شــدن زاینده رود آن هم 
به صورت دائم است و این وعده و وعیدهایی 
هم که داده می شــود قطعــاً جوابگوی نیاز 

مردم اصفهان نیست.
وی درباره وعده انتقال آب از خلیج فارس به 
زاینده رود ادامه داد: اصفهان به یک میلیارد 
و ۴۰۰ میلیون متر مکعب آب نیاز دارد در 
حالی که کل آبی که قرار اســت از دریا به 
زاینده رود منتقل شــود، ۲۰۰ میلیون متر 
مکعب بیشتر نیست و تا آنجا که من اطلاع 
دارم، این میــزان در نهایت تا ۱۵۰ میلیون 
متر مکعب بیشــتر نمی رسد، این در حالی 
اســت که شیرین ســازی آب برای هر متر 
مکعب، ۲.۵ یرو هزینه دارد که بسیار گران 

تمام می شود.
رئیــس مجمع نمایندگان اســتان اصفهان 
اضافه کــرد: بحث ها درباره شیرین ســازی 
آب اگر هم محقق شــود فقــط به صنعت 
اختصاص می یابد و برای اســتفاده در دیگر 
مصارف صرفــه اقتصادی نــدارد، حتی از 
نظــر من برای صنعت هم با این هزینه زیاد 
توجیه اقتصادی ندارد. برای شرب که اصلا 
نمی شود از آب شیرین سازی شده استفاده 
کرد، چــون در روند شیرین ســازی بخش 

عمده ای از املاح آب گرفته می شود و دیگر 
برای شرب مناسب نیست.

نماینده مردم فلاورجان در مجلس شورای 
اســلامی با تأکید بر اینکه انتظار اصفهان از 
رئیــس جمهور در حوزه آب نابجا نیســت، 
خاطر نشــان کــرد: اکنون یــک میلیارد و 
دویســت میلیون متر مکعب آب از سمیرم 
خارج می شــود و حــدود ۶۰۰ میلیون متر 
مکعــب نیز آب از فریدن و فریدون شــهر؛ 
یعنی روی هم چیــزی بالغ بر یک میلیارد 
و ۸۰۰ میلیون متر مکعب، در حالی که نیاز 
آبی اصفهان یک میلیارد و ۴۰۰ میلیون متر 

مکعب است.
موسوی لارگانی با طرح این پرسش که اگر 
انتقال آب بین حوزه ای ممنوع اســت چرا 
از اصفهان ممنوع نباشــد؟ تصریح کرد: در 
دولت اصلاحات ۱۰۰ میلیارد تومان با دلار 
زیر ۷۰۰ تومان به مشــاوران خارجی داده 

شــده تا انتقال آب از بهشت آباد را بررسی 
کنند، حالا بعد از گذشــت بیســت ســال 
می گویند این طــرح توجیه اقتصادی ندارد 
و کســی هم پاسخگو نیســت که آن ۱۰۰ 
میلیارد تومان چرا و کجا رفته اســت. خب 
کســانی که پول بیت المــال را این طور به 

خارجی ها داده اند باید مجازات شوند.
 چرا در حق مردم اصفهان باید ظلم 

شود!؟
وی بــا بیــان اینکه چرا پــول بیت المال را 
پامــال کرده اند، ادامه داد: قــرار بود وقتی 
آب در تونل ســوم جاری شد، آب از سمت 
دیگر برای مردم یــزد برود، آن وقت حرف 
بن - بروجن مطرح شــود؛ الان تونل سوم 
هنوز بهره برداری نشــده، اما هر دو پروژه 
دیگر دارد به راه می افتد؛ چرا در حق مردم 

اصفهان باید ظلم شود.
رئیــس مجمع نمایندگان اســتان اصفهان 

اضافــه کرد: اصلًا از رئیــس جمهور انتظار 
نداشــتیم کــه در بــدو ورود به اســتان 
چهارمحال و بختیــاری اعلام کند که همه 
طرح های نیمه تمام استان همجوار باید اجرا 
شود؛ بر اســاس کدام قانون باید این اتفاق 
بیفتد؟ مگر طبق مصوبه شــورای عالی آب 
قرار نبود پروژه های نیمه تمام زیر ۵۰ درصد 
متوقف شــود؟ و بارگذاری جدید در حوضه 

آبریز زاینده رود اتفاق نیفتد؟
دولت ها  همه  در  اصفهان ســتیزی   

وجود داشته است
نماینده مردم فلاورجان در مجلس شورای 
اسلامی به درآمدهای مالیاتی استان اشاره 
کرد و گفت: بودجه که از اصفهان به خزانه 
می رود، ۱۰ اســتان را تامین مالی می کند؛ 
مــردم اصفهان قبل انقــلاب از گلوی زن و 
بچه های خود گرفته انــد و برای حفر تونل 
اول هزینه کردند که امروز با مشــکل روبرو 
نشوند و برای امروزشان پول داشته باشند؛ 
این حق مردم اصفهان است و نمی توان این 
حــق را از آنها گرفت، مثل این اســت که 
بگوییم خانه ای که در اختیار فلان شــخص 
است و او پولش را هم داده بوده از او گرفته 

شود.
موسوی لارگانی در پاسخ به این پرسش که 
آیــا اراده احیای زاینــده رود در وزارت نیرو 
وجــود دارد یا خیر؟ گفت: متأســفانه این 
اراده وجــود ندارد، من در دوره چهار دولت 
بــوده ام، اصفهان ســتیزی در همه دولت ها 
وجود داشته است. وزارت نیرو نه اراده و نه 
حتی برنامه ریزی خاصی برای احیای زاینده 
رود ندارد، در حالی که آخرین خواســته ما 
از رئیس جمهــور همین احیای زاینده رود 

است.

رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان:

 انتظار اصفهان از رئیس جمهور نابجا نیست

 مدیر کل راه و شهرســازی اســتان فارس اعــلام کرد: به منظور 
نوسازی و بهسازی بافت های فرسوده شهری تسهیلاتی با شرایط 
ویژه و کارمزد ۵/۹درصد به متقاضیان نوسازی و بهسازی مسکن در 

محلات هدف بازآفرینی شهری تعلق می گیرد.
محمود رضا طالبان مدیر کل راه و شهرسازی استان فارس گفت: 
بر اســاس ابلاغ شــرکت باز آفرینی شــهری ایران و پیگیری ها، 
مکاتبات و رایزنی های انجام شده سهمیه استان فارس در کمیته 
اســتانی اعتبارات بند الف تبصره ۱۸ قانــون بودجه تعداد ۱۹۵۱ 
فقره تســهیلات تایید و پس از تصویب به شرکت باز آفرینی ایران 
اعلام شــد. وی اضافه کرد: در همین راستا مکاتباتی با شهرداری 

شــیراز ، انجمن انبوه سازان مسکن و ساختمان استان ،سازمان 
نظام مهندسی، ســازمان کاردانی ساختمان و همچنین انجمن 
پیمانکاران ساختمان استان فارس در خصوص معرفی واجدین 
شرایط جهت دریافت تسهیلات نوسازی و بهسازی بافت فرسوده 
صورت گرفته اســت. مدیر کل راه و شهرســازی استان فارس 
متذکر شد: میزان تسهیلات پرداختی به متقاضیان در شهر شیراز 
۴۰۰ میلیون تومان به ازاء ســاخت هر واحد مسکونی و در سایر 
شهرســتانها ۳۵۰ میلیون تومان است. جهت تسهیل در شرایط 
نوسازی بافت های فرسوده و ناکارامد، این تسهیلات با سود ۵/۹ 
درصد با شــرایط باز پرداخت حداکثر ۲۴ ماه دوران مشــارکت 

و ۱۲۰ ماه فروش اقســاطی ارائه می شود. طالبان خاطر نشان 
ساخت : به جهت کاهش مراجعات مردمی و در راستای تحقق 
اهداف دولت الکترونیک،جهت دریافت تسهیلات کافی متقاضیان 
) ســاکنین و مالکین بافت های فرسوده مصوب سطح شهر( با 
مراجعه به سایت FACILITY.UDRC.IR ثبت نام خود را 
انجام داده و سایر مراحل را بر اساس راهنمایی سایت ادامه دهند. 
دبیر شورای مسکن استان فارس ، همچنین افزود: بر اساس خروجی 
سامانه) از ابتدای بهمن ماه ۱۴۰۰( تا کنون متقاضیان جهت دریافت 
۱۱۰۰ فقره تســهیلات به بانک مسکن معرفی که ۲۵۰ فقره آن 

منجر به قرارداد مشارکت مدنی و پرداخت تسهیلات شده است.

 تسهیلات با کارمزد 5/9 درصد به متقاضیان نوسازی و بهسازی محلات 
هدف بازآفرینی تعلق می گیرد

سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان سیرجان در نخستین حضور 
خود در جمع اهالی رسانه گفت: اصحاب رسانه از اقشار فرهیخته 
و به عنوان بازوی توانمند مردم و مسئولان هستند و امروز فضای 

فعالیت خبرنگاران نسبت به سال گذشته تغییر کرده است.
به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه شهرستان 
ســیرجان، علی یعقوبی در این نشست با اشاره به اینکه فعالیت 
خبرنگاران برای مخاطبین زمانی ارزشــمند است که مبتنی بر 
تحقیقات باشد، افزود: تهیه و تنظیم خبر باید در چارچوب قانون 
و قواعد باشد و هنرمندانه به بیان واقعیات، حوادث و وقایع روز 
پرداخته شود و اینجاست که تفاوت خبرگزاری ها و خبرنگاران 
رسمی و خبرنگارنماها مشخص می شــود؛ چرا که خبرنگاران 
در پیشــرفت و توسعه شهرســتان نقش بی بدیلی ایفا می کنند 

و مسوولان باید به صورت ویژه از این ظرفیت استفاده کنند.
وی در پاسخ به سوال یکی از خبرنگاران مبنی کنترل قیمت ها 
گفت در خصوص نظارت بر بازار جلسه ستاد تنظیم بازار استان 
با حضور معاونین استاندار و فرمانداران شهرستانها بصورت ویدیو 
کنفرانس با هدف بررســی چگوتگی نظــارت بر قیمت اجناس 
و تامین کالاهای اساســی برگزار می شــود که خوشبختانه در 
ســیرجان کمبود کالای اساســی نداریم؛ همچنین طرح ویژه 
نظارتی متشکل از بازرسان ادارات صمت، جهاد کشاورزی و اتاق 
اصناف روزانه در حال بازرســی از صنوف هســتند و شهروندان 
می توانند در هر ساعت از شبانه روز در صورت مشاهده هرگونه 
تخلف گرانفروشی، مراتب را به سامانه ۱۲۴ اداره صمت گزارش 

دهند.
سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان سیرجان تکریم شهروندان 
و اربــاب رجوع و نیــز احترام به مردم را ســرلوحه کار مدیران 
شهرســتان دانســت و افزود: نباید مردم در مراجعه به ادارات 

دغدغه و شکایت داشته یا ســرگردان باشند؛ باید تکریم ارباب 
رجوع و احترام به آنان سرلوحه کار مدیران باشد؛ چرا که پست 
های مدیریتی و مســوولیت ها زودگذر است و امانت الهی است 

که باید آن ها را به نفع مردم حفظ کنیم.
علی یعقوبی خاطرنشــان کرد: بعضا بدلیل نبود مدیریت واحد 
شهری یکسری خلاها در ساختار اداری وجود دارد؛ بعنوان مثال 
ادارات خدمت رسان مانند شــهرداری، مخابرات، گاز، برق و ... 
برای انجام فعالیت هــای خود نیاز به حفاری دارند و زمانی که 
مدیریت واحد شهری وجود نداشته باشد، یکسری مشکلات برای 
مردم ایجاد می شود که ناشی از سوء مدیریت است. مثلا زمانی 
که عملیات زیرسازی و آسفالت معابر انجام می شود باید مطمئن 
شــویم که ادارات خدمت رسان برای انجام خدمات خود نیاز به 
حفاری نداشته باشند.وی همچنین در خصوص باند دوم محور 
ســیرجان - بلورد گفت: در هر پــروژه ای برنامه هایی بصورت 
همزمان اجرا می شــود؛ مانند پروژه راه که مراحل گوناگونی از 

جمله تعیین حریم راه، خاکریزی، زیرســازی و آسفالت که در 
کنار اینها ایمن ســازی نیز باید بصورت همزمان انجام شود؛ اما 
در اجرای این پروژه مراحل ایمن ســازی مسیر از جمله نصب 
نیوجرســی و علایم هشدار دهنده با تاخیر تصمیم گیری شده. 
پیمانکار نیوجرسی باید از قبل انتخاب می شد ولی بدلیل برخی 
ضعف و کمبودها تصمیم به مســدود شدن محور گرفته شد و 
امیدواریم هر چه ســریعتر پیمانکار نیوجرسی انتخاب و آغاز به 
کار کنــد و تا قبل از نصب علایــم ترافیکی امکان بهره برداری 
مسیر وجود ندارد. سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان سیرجان 
با اشــاره به قیمت های نجومی اجاره بهای مسکن در سیرجان، 
از تشــکیل کمیته قیمت گذاری املاک در سیرجان خبر داد و 
تصریح کرد: افزایش چنــد برابری میزان رهن، اجاره و خرید و 
فروش مســکن صدای شهروندان و مستاجران را درآورده و نیاز 
است در این رابطه تصمیمات مهمی گرفته شود و همچنین به 
منظور ســاماندهی بازار زمین و مسکن در شهرستان سیرجان، 
در تلاشیم ضمن راه اندازی کارگروه ساماندهی و قیمت گذاری 
املاک شهرستان، با ارایه طرح و برنامه منسجم نسبت به کنترل 
اجاره بها اقدام کنیم و در این طرح ســیرجان را به چند منطقه 
تقسیم کنیم و پس از قیمت گذاری و تعیین سقف قیمت اجاره 
بها، زمین و مســکن در هر منطقه توســط  کارشناسان رسمی 
دادگســتری و کارشناســان اتحادیه بنگاه داران، نرخ جدید بر 
اســاس عرف، تورم و همچنین میزان ارزش ملک اعلام شــود 
که بر اساس آن مشــاورین املاک ملزم به رعایت این نرخنامه 
خواهند بود.در ادامه این نشســت خبری سوالاتی در خصوص 
موقوفه انوری، تقاطع باســفهرجان، پروژه فاضلاب و مسوولیت 
های اجتماعی شــرکت های منطقه گل گهر سوالاتی از سوی 

خبرنگاران مطرح و پاسخ داده شد.

تشکیل کمیته قیمت گذاری املاک در سیرجان

 »هاشــم امینی « معاون راهبــری و نظارت بر بهره 
برداری شرکت مهندسی آب  فاضلاب کشور ، به همراه 
مدیران کل دفتر نظارت بــر بهره برداری آب و دفتر 
مدیریت بحــران و پدافند غیرعامل این شــرکت در 
ســفر به استان مرکزی،ضمن بررسی آخرین وضعیت 
منابع آبی،از پروژه های در دست اجرای شرکت آب و 

فاضلاب استان مرکزی بازدید کرد.
به گــزارش روابــط عمومی شــرکت آب و فاضلاب 
اســتان مرکزی ، وی در حاشیه این سفر و در حضور 
خبرنگاران هدف از حضور خود در اســتان مرکزی را 

سرعت بخشــیدن به پروژه های مهم آب و فاضلاب 
در این اســتان عنوان نمود.وی اظهار داشت : با توجه 
به شــرایطی که خشکسالهای متوالی در کشور ایجاد 
کرده ، وزارت نیرو به دنبال طرح هایی برای آبرسانی 
به شــهرهای دارای تنش آبی در کشور می باشد که 
اجرای آن ها شــروع شده اســت .دکتر هاشم امینی 
افزود : در بخش روســتایی هم ، با اجرای طرح جهاد 
آبرســانی قرار اســت با همکاری قرارگاه امام حسن 
مجتبی )ع( ۱۰ هزار روســتای کشــور ، طی ۳۶ ماه 
آبرسانی شوند.معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری 

شــرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور با اعلام اینکه 
یکی از شهرهایی که در کشور فرایند آبرسانی در آن 
به دو صورت انجام می گردد شــهر ســاوه می باشد ، 
بیان داشت : بخشی از آب مورد نیاز ساوه از طریق آب 
شیرین کن ها در اختیار مردم قرار می گیرد و بخشی 

دیگر هم در شبکه توزیع ، به دست مردم می رسد.
وی بر استاندارد بودن آب داخل شبکه توزیع آب شهر 
ساوه تاکید نمود و از تصمیم وزارت نیرو برای اجرای 
طرح های مختلف برای افزایش سطح کیفی آب این 

شهر صنعتی و پرجمعیت خبر داد.

معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت مهندسی آبفای کشور:

سرعت بخشیدن به اجرای پروژه های آب و فاضلاب ، هدف سفر به استان مرکزی می باشد


